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Протокол 

пленарного засідання 12-ї сесії Старокостянтинівської  

міської ради 7 скликання від 07 жовтня 2016 року 

(частина 2) 
 

Початок роботи сесії: 10.00 год. 

Місце проведення: НВК «Спеціалізована школа І ступеня, гімназія» ім. Героя України 

С.М. Бондарчука 

Всього депутатів – 34  

На початок роботи сесії зареєстровано – 26 депутатів 

Брали участь у роботі сесії – 29 депутатів (список додається) 

Відсутні                Андрусенник В.С. 

Ваврищук М.В. 

Ваврищук В.М. 

Глушенюк Д.В. 

Лук’яненко Ю.А. 

 

Брали участь у роботі сесії: 

Мельничук М.С. – міський голова; 

Бондарчук Т.В. – заступник міського голови; 

Камінська В.К. – заступник міського голови, начальник фінансового управління виконавчого 

комітету міської ради; 

представники ЗМІ; 

керівники місцевих підрозділів державних органів виконавчої влади; 

керівники структурних підрозділів виконавчого комітету міської ради; 

керівники підприємств, установ, організацій міста; 

керівники комунальних служб міста 

представники громадських організацій, громадяни.  

(Список запрошених додається). 

 

МЕЛЬНИЧУК М.С. – міський голова: 

Шановні депутати, запрошені! За даними секретаріату для участі у пленарному засіданні  

міської ради зареєструвалося 26 депутатів. Сесія є правомочною, тому пропоную продовжити 

роботу 12-ї сесії міської ради 7 скликання. 

СТЕПАНИШИН О.Д. – секретар міської ради: 

Шановні депутати! За час перерви у пленарному засіданні надійшло 15 заяв громадян, що 

потребують матеріальної допомоги на лікування. Тому на Ваш розгляд виноситься пропозиція 

повернутися до розгляду питання № 5 «Про надання одноразової матеріальної допомоги» 

порядку денного 12-ї сесії міської ради, доповнивши його пунктами 6 – 20. 

МЕЛЬНИЧУК М.С.– міський голова:  

Хто за те, щоб повернутися до розгляду питання № 5 «Про надання одноразової матеріальної 

допомоги» порядку денного 12-ї сесії міської ради, доповнивши його пунктами 6 – 20. 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – одноголосно. Рішення прийнято. 

(Для участі у пленарному засіданні зареєструвалися депутати міської ради Франко А.М. та 

Шуляк О.О.). 

5. СЛУХАЛИ: Про надання одноразової матеріальної допомоги (п.п. 6 – 20). 

ДОПОВІДАЛА: Шабельник Н.І. – начальник управління соціального захисту населення 

виконавчого комітету міської ради. 

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення «Про надання одноразової матеріальної допомоги» (п.п. 6 – 

20).  

ГОЛОСУВАЛИ: 

п.6   Смоліч Д.А. - надати 

"ЗА" – 29; "ПРОТИ" - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 0. 
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п.7   Яцюк М.І. - надати 

"ЗА" – 29; "ПРОТИ" - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 0. 

п.8   Бойчук Л.І. - надати 

"ЗА" – 29; "ПРОТИ" - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 0. 

п.9   Савіцька І.М. - надати 

"ЗА" – 29; "ПРОТИ" - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 0. 

п.10 Попельнюк М.М. - надати 

"ЗА" – 29; "ПРОТИ" - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 0. 

п.11 Білявець Я.В. - надати 

"ЗА" – 29; "ПРОТИ" - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 0. 

п.12 Бойчук Н.Л.  - надати 

"ЗА" – 29; "ПРОТИ" - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 0. 

п.13 Генералюк М.Й. - надати 

"ЗА" – 29; "ПРОТИ" - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 0. 

п.14 Зенцова Д.Г. - надати 

"ЗА" – 29; "ПРОТИ" - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 0. 

п.15 Манорик О.О. - надати 

"ЗА" – 29; "ПРОТИ" - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 0. 

п.16 Меліхова М.М. - надати 

"ЗА" – 29; "ПРОТИ" - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 0. 

п.17 Ольховик Д.О. - надати 

"ЗА" – 29; "ПРОТИ" - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 0. 

п.18 Подусенко Г.І. - надати 

"ЗА" – 29; "ПРОТИ" - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 0. 

п.19 Фурман А.О. - надати 

"ЗА" – 29; "ПРОТИ" - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 0. 

п.20 Яроцький О.В. - надати 

"ЗА" – 29; "ПРОТИ" - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 0. 

МЕЛЬНИЧУК М.С. – міський голова: 

Шановні депутати! Щойно депутатами внесена пропозиція змінити черговість розгляду 

питань порядку денного 12-ї сесії міської ради, а саме: сьомим розглянути питання «Про 

затвердження Генерального плану міста Старокостянтинів Хмельницької області», а далі 

працювати згідно із затвердженим порядком денним. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати.  

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – одноголосно. Рішення прийнято. 

7. СЛУХАЛИ: Про затвердження Генерального плану міста Старокостянтинів Хмельницької 

області.  

ДОПОВІДАВ: Поліщук Ю.М. - завідувач відділу містобудування та архітектури виконавчого 

комітету міської ради. 

ВИСТУПИЛИ: 

1) Гривник В.Г. – депутат міської ради; 

2) Мініх І.М. - депутат міської ради; 

3) Проказюк Т.О. - депутат міської ради; 

4) Пономарьов С.В. - депутат міської ради; 

5) Жмурко С.П. - голова ГО «Учасники АТО міста Старокостянтинова»; 

6) Полупан С.П. - депутат міської ради. 

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення «Про затвердження Генерального плану міста 

Старокостянтинів Хмельницької області». 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 18; "ПРОТИ" - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 11. 

МЕЛЬНИЧУК М.С. – міський голова: 

Шановні депутати! Відповідно до розпорядження голови Хмельницької ОДА я зараз маю 

бути присутнім на заслуховуванні щодо використання коштів капіталовкладень за цей рік та 

планування капіталовкладень на наступний рік. У зв’язку з цим є пропозиція, щоб ведення 
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пленарного засідання продовжив секретар міської ради Степанишин О.Д. Хто за цю пропозицію, 

прошу голосувати. 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 18; "ПРОТИ" - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 0; інші не голосували. 

Рішення прийнято. 
8. СЛУХАЛИ: Про створення тимчасової контрольної комісії.  

ДОПОВІДАВ: Афанасьєв О.В. – депутат міської ради, голова постійної комісії з питань 

регламенту , депутатської діяльності та етики, забезпечення законності, правопорядку, боротьби 

з корупцією і хабарництвом, оборонної роботи, відзначення державними нагородами. 

ВИСТУПИЛИ: 

1) Франко А.М. - депутат міської ради; 

2) Степанишин О.Д. – секретар міської ради; 

3) Полупан С.П. - депутат міської ради; 

4) Проказюк Т.О. - депутат міської ради; 

5) Гривник В.Г. – депутат міської ради. 

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення «Про створення тимчасової контрольної комісії». 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 14; "ПРОТИ" - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 13; інші не голосували.  

9. СЛУХАЛИ: Про вжиття заходів та припинення незаконної діяльності заводу з 

виробництва акумуляторних батарей ТОВ «Мегатекс Індастріал. 

ДОПОВІДАВ: Афанасьєв О.В. – депутат міської ради, голова постійної комісії з питань 

регламенту , депутатської діяльності та етики, забезпечення законності, правопорядку, боротьби 

з корупцією і хабарництвом, оборонної роботи, відзначення державними нагородами, який 

запропонував зазначене питання зняти з розгляду. 

ВИРІШИЛИ: зняти з розгляду питання «Про вжиття заходів та припинення незаконної 

діяльності заводу з виробництва акумуляторних батарей ТОВ «Мегатекс Індастріал». 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 27; "ПРОТИ" - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 0; інші не голосували.  

10. СЛУХАЛИ: Про звернення до органів державної влади.  

ДОПОВІДАВ: Афанасьєв О.В. – депутат міської ради, голова постійної комісії з питань 

регламенту , депутатської діяльності та етики, забезпечення законності, правопорядку, боротьби 

з корупцією і хабарництвом, оборонної роботи, відзначення державними нагородами. 

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення «Про звернення до органів державної влади». 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 19; "ПРОТИ" - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 8; інші не голосували. 

(За пропозицією депутатів, що представляють ПП «БПП «Солідарність», секретар міської 

ради Степанишин О.Д. оголосив перерву на 10 хвилин). 

11. СЛУХАЛИ: Про звернення до Державної екологічної інспекції України.  

ДОПОВІДАВ: Афанасьєв О.В. – депутат міської ради, голова постійної комісії з питань 

регламенту , депутатської діяльності та етики, забезпечення законності, правопорядку, боротьби 

з корупцією і хабарництвом, оборонної роботи, відзначення державними нагородами, який 

ознайомив присутніх із змінами та доповненнями до проекту рішення, внесеними на засіданнях 

постійних комісій. 

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення «Про звернення до Державної екологічної інспекції 

України» із змінами та доповненнями. 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 21; "ПРОТИ" - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 5; інші не голосували. 

(Для участі у пленарному засіданні зареєструвався депутат міської ради Петрук Ю.П.). 

12. СЛУХАЛИ: Про звернення до Державної архітектурно-будівельної інспекції України.  

ДОПОВІДАВ: Афанасьєв О.В. – депутат міської ради, голова постійної комісії з питань 

регламенту, депутатської діяльності та етики, забезпечення законності, правопорядку, боротьби з 

корупцією і хабарництвом, оборонної роботи, відзначення державними нагородами. 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 12; "ПРОТИ" - 1; "УТРИМАЛОСЬ" – 14; інші не голосували. 

Рішення не прийнято. 

13. СЛУХАЛИ: Про хід виконання Програми соціально-економічного розвитку 

м. Старокостянтинів на 2016 рік. 

ДОПОВІДАЛА: Овчар С.В. – заступник начальника управління економіки виконавчого 

комітету міської ради. 
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ВИРІШИЛИ: прийняти рішення «Про хід виконання Програми соціально-економічного 

розвитку м. Старокостянтинів на 2016 рік». 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 24; "ПРОТИ" - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 2; інші не голосували. 

14. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до статуту Старокостянтинівської житлово-

експлуатаційної контори. 

ДОПОВІДАЛА: Овчар С.В. – заступник начальника управління економіки виконавчого 

комітету міської ради. 

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення «Про внесення змін до статуту Старокостянтинівської 

житлово-експлуатаційної контори». 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 24; "ПРОТИ" - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 3; інші не голосували. 

15. СЛУХАЛИ: Про пайову участь (внесок) замовників у розвитку інженерно-транспортної 

та соціальної інфраструктури м. Старокостянтинів. 

ДОПОВІДАВ: Поліщук Ю.М. - завідувач відділу містобудування та архітектури виконавчого 

комітету міської ради, який ознайомив присутніх із змінами та доповненнями до проекту 

рішення, внесеними на засіданнях постійних комісій. 

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення «Про пайову участь (внесок) замовників у розвитку 

інженерно-транспортної та соціальної інфраструктури м. Старокостянтинів» із змінами та 

доповненнями. 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 27; "ПРОТИ" - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 0; інші не голосували. 

СТЕПАНИШИН О.Д. – секретар міської ради: 

Шановні депутати! Відповідно до п. 5 ст. 28 Регламенту міської ради у пленарному засіданні 

має бути оголошена перерва на обід, але, враховуючи, що залишилося розглянути не так багато 

питань порядку денного, пропонується продовжити роботу під час встановленої Регламентом 

перерви. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 26; "ПРОТИ" - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 1; інші не голосували. 

Рішення прийнято. 
16. СЛУХАЛИ: Про стан підготовки комунального підприємства по експлуатації теплового 

господарства «Тепловик» Старокостянтинівської міської ради до роботи в осінньо-зимовий 

період 2016 – 2017 років. 

ДОПОВІДАВ: Савчук М.М. - директор комунального підприємства по експлуатації 

теплового господарства «Тепловик» Старокостянтинівської міської ради. 

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення «Про стан підготовки комунального підприємства по 

експлуатації теплового господарства «Тепловик» Старокостянтинівської міської ради до роботи 

в осінньо-зимовий період 2016 – 2017 років». 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 27; "ПРОТИ" - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 0; інші не голосували. 

17. СЛУХАЛИ: Про хід виконання контрольних рішень сесій міської ради та перенесення 

термінів виконання. 

ДОПОВІДАЛА: Гилюк А.В. - завідувач організаційно-контрольного відділу виконавчого 

комітету міської ради. 

Ряд депутатів висловили зауваження та пропозиції до проекту рішення, що переважно 

стосувалися зняття з контролю депутатських запитів. 

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення «Про хід виконання контрольних рішень сесій міської ради 

та перенесення термінів виконання» з урахуванням пропозицій, висловлених депутатами міської 

ради. 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 24; "ПРОТИ" - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 0; інші не голосували. 

Депутат міської ради Афанасьєв О.В. запропонував повернутися до розгляду питання «Про 

створення тимчасової контрольної комісії» та проголосувати його повторно, включивши пункт 

про обрання голови вищезазначеної комісії, як це передбачено ст. 48 Закону України «Про 

місцеве самоврядування в Україні». 

СТЕПАНИШИН О.Д. – секретар міської ради: 

Шановні депутати! Хто за те, щоб повернутися до розгляду питання «Про створення 

тимчасової контрольної комісії» та проголосувати його повторно. 
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ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 15; "ПРОТИ" - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 0; інші не голосували. 

Рішення прийнято. 

(В процесі обговорення депутати визначилися із кандидатурою голови тимчасової 

контрольної комісії. Для обрання головою вищезазначеної комісії була запропонована 

кандидатура депутата Проказюка Т.О.). 

СТЕПАНИШИН О.Д. – секретар міської ради: 

Шановні депутати! Ставлю на повторне голосування рішення № 8 «Про створення 

тимчасової контрольної комісії», доповнене пунктом 4 такого змісту: «4. Обрати головою 

тимчасової контрольної комісії депутата міської ради Проказюка Т.О.». 

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення «Про створення тимчасової контрольної комісії» з 

урахуванням озвученого доповнення. 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 14; "ПРОТИ" - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 9; інші не голосували. 

18. СЛУХАЛИ: Про надання земельної ділянки в оренду фізичній особі. 

ДОПОВІДАЛА: Тарасюк В.Я. - завідувач відділу з питань регулювання земельних відносин 

виконавчого комітету міської ради. 

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення "Про надання земельної ділянки в оренду фізичній особі". 

ГОЛОСУВАЛИ: 

Свірчук В.І., Свірчук Т.Л. (вул. Ессенська, 35/1) – надати 

"ЗА" – 19; «ПРОТИ» - 1; "УТРИМАЛОСЬ" – 4; інші не голосували. 

19. СЛУХАЛИ: Про надання земельної ділянки в оренду юридичній особі. 

ДОПОВІДАЛА: Тарасюк В.Я. - завідувач відділу з питань регулювання земельних відносин 

виконавчого комітету міської ради. 

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення "Про надання земельної ділянки в оренду юридичній особі". 

ГОЛОСУВАЛИ: 

ЗАТ «Старокостянтинівський хлібзавод», МПВКП «Шар» (вул. Рудяка, 10/1) – надати.  

"ЗА" – 23; «ПРОТИ» - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 0; інші не голосували. 

20. СЛУХАЛИ: Про поновлення договорів оренди земельних ділянок юридичним особам. 

ДОПОВІДАЛА: Тарасюк В.Я. - завідувач відділу з питань регулювання земельних відносин 

виконавчого комітету міської ради. 

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення "Про поновлення договорів оренди земельних ділянок 

юридичним особам". 

ГОЛОСУВАЛИ: 

п.1 ПАТ «Райффайзен Банк Аваль» ( вул. Миру, 1/153) – поновити. 

"ЗА" – 24; «ПРОТИ» - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 0; інші не голосували. 

п.2 ПАТ «Украгро НПК» (вул. Веснянське шосе, 1 ) – поновити. 

"ЗА" – 24; «ПРОТИ» - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 0; інші не голосували. 

21.СЛУХАЛИ: Про поновлення договорів оренди земельних ділянок фізичним особам. 

ДОПОВІДАЛА: Тарасюк В.Я. - завідувач відділу з питань регулювання земельних відносин 

виконавчого комітету міської ради. 

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення "Про поновлення договорів оренди земельних ділянок 

фізичним особам". 

ГОЛОСУВАЛИ: 

п.1 ФОП Пецух В.Я. (вул. Миру, 39):   

поновити - "ЗА" – 7; «ПРОТИ» - 4; "УТРИМАЛОСЬ" – 11; інші не 

голосували. Рішення не прийнято; 

відмовити - "ЗА" – 9; «ПРОТИ» - 5; "УТРИМАЛОСЬ" – 10; інші не 

голосували. Рішення не прийнято. 

п. 2 ФОП Яніна В.О. (вул. Миру, 60) - поновити 

"ЗА" – 24; «ПРОТИ» - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 0; інші не голосували. 

п.3 ФОП Мартинюк М.М. (вул.Острозького, 53/1) - поновити 

"ЗА" – 24; «ПРОТИ» - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 0; інші не голосували. 

п.4 ФОП Стаднік Л.В. (вул. Попова, 65 блок 2) - поновити 

"ЗА" – 24; «ПРОТИ» - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 0; інші не голосували. 
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п.5 ФОП Мороз Л.В. (вул. Миру, 8 блок 4) - поновити 

"ЗА" – 24; «ПРОТИ» - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 0; інші не голосували. 

22. СЛУХАЛИ: Про надання земельної ділянки в постійне користування. 

ДОПОВІДАЛА: Тарасюк В.Я. – завідувач відділу з питань регулювання земельних відносин 

виконавчого комітету міської ради. 

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення " Про надання земельної ділянки в постійне користування". 

ГОЛОСУВАЛИ: 

Служба автомобільних доріг у Хмельницькій області (Житомир - Чернівці) – відмовити 

"ЗА" – 22; «ПРОТИ» - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 2; інші не голосували.  

23. СЛУХАЛИ: Про передачу земельних ділянок у власність. 

ДОПОВІДАЛА: Тарасюк В.Я. – завідувач відділу з питань регулювання земельних відносин 

виконавчого комітету міської ради. 

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення "Про передачу земельних ділянок у власність". 

ГОЛОСУВАЛИ: 

п.1 Біленький А.В. (вул. Матросова, 2) – передати 

"ЗА" – 24; «ПРОТИ» - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 0; інші не голосували. 

п.2 Сапчук С.Л. (пров. 4 Польовий, 11) - передати 

"ЗА" – 24; «ПРОТИ» - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 0; інші не голосували.  

п.3 Кузьменко Н.В. (вул. Смотрицьких, 1/1) – передати 

"ЗА" – 24; «ПРОТИ» - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 0 інші не голосували. 

24. СЛУХАЛИ: Про надання дозволів на розробку проектів землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок. 

ДОПОВІДАЛА: Тарасюк В.Я. - завідувач відділу з питань регулювання земельних відносин 

виконавчого комітету міської ради. 

ВИРІШИЛИ: питання "Про надання дозволів на розробку проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок" зняти з розгляду. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

"ЗА" – 20; «ПРОТИ» - 1; "УТРИМАЛОСЬ" – 3; інші не голосували. 

25. СЛУХАЛИ: Про надання дозволів на виготовлення технічної документації із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок. 

ДОПОВІДАЛА: Тарасюк В.Я. – завідувач відділу з питань регулювання земельних відносин 

виконавчого комітету міської ради. 

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення " Про надання дозволів на виготовлення технічної 

документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок". 

ГОЛОСУВАЛИ: 

п.1   Савчук Н.І. (пров. Інтернаціональний, 16/1) – надати 

"ЗА" – 24; «ПРОТИ» - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 0; інші не голосували. 

п.2   Чепурна Т.П. (вул. 4 Південна, 67) – надати 

"ЗА" – 24; «ПРОТИ» - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 0; інші не голосували. 

п.3   Москаленко С.В., Москаленко В.В., Москаленко Г.В. (вул. Садова, 2) – надати 

"ЗА" – 24; «ПРОТИ» - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 0; інші не голосували. 

п.4   Кука В.М. (пров. Депутатський, 6) – надати 

"ЗА" – 24; «ПРОТИ» - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 0; інші не голосували. 

п.5   Куліковський В.М.  (вул. Бурлуцького, 56) – надати 

"ЗА" – 24; «ПРОТИ» - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 0; інші не голосували. 

п.6   Грищук О.В., Сидорчук Н.М., Завадська Л.М., Матяж О.Л. (вул. Рудяка, 27) – надати 

"ЗА" – 24; «ПРОТИ» - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 0; інші не голосували. 

п.7   Калмикова Т.О. (вул. Шахівська, 2) – надати 

"ЗА" – 24; «ПРОТИ» - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 0; інші не голосували. 

п.8   виконавчий комітет Старокостянтинівської міської ради (вул. 1 Травня, 34) – надати 

"ЗА" – 24; «ПРОТИ» - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 0; інші не голосували. 

п.9   ТОВ «Діадема Д» (вул. Франка, 19 бокс 3) – надати 

"ЗА" – 24; «ПРОТИ» - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 0; інші не голосували. 
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п.10 ТОВ «Діадема Д» (вул. Прокоп`юкка, 3/4 ) – надати 

"ЗА" – 24; «ПРОТИ» - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 0; інші не голосували. 

26. СЛУХАЛИ: Про встановлення сервітутного землекористування.  

ДОПОВІДАЛА: Тарасюк В.Я. – завідувач відділу з питань регулювання земельних відносин 

виконавчого комітету міської ради. 

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення "Про встановлення сервітутного землекористування". 

ГОЛОСУВАЛИ:   

п.1 ФОП Поліщук С.Г. (вул. Франка, 37/6) – встановити 

"ЗА" – 20; «ПРОТИ» - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 3; інші не голосували. 

п.2 Українець Я.О. (вул. Чкалова, 35/2) – встановити 

"ЗА" – 20; «ПРОТИ» - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 3; інші не голосували. 

п.3 Українець Я.О. (вул. Попова, 15/2) – відмовити 

"ЗА" – 20; «ПРОТИ» - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 3; інші не голосували. 

27. СЛУХАЛИ: Про продовження терміну дії сервітутного землекористування.  

ДОПОВІДАЛА: Тарасюк В.Я. – завідувач відділу з питань регулювання земельних відносин 

виконавчого комітету міської ради. 

ВИСТУПИЛИ: 

1) Афанасьєв А.В. – депутат міської ради, який заявив про те, що він та депутат 

Афанасьєв К.В. у голосуванні щодо зазначеного питання участі приймати не будуть у зв’язку із 

наявністю конфлікту інтересів. 

ГОЛОСУВАЛИ:   

п.1 ПрАТ «Деражнянський молочний завод» (вул. Ізяславська, 1/4) – продовжити 

"ЗА" – 13; «ПРОТИ» - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 8; інші не голосували. Рішення 

не прийнято. 

п.2 ПрАТ «Деражнянський молочний завод» (вул. Миру, 21/2) – продовжити. 

"ЗА" – 13; «ПРОТИ» - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 8; інші не голосували. Рішення 

не прийнято. 

п.3 ФОП Сослюк А.О. (вул. Миру, 1/150 блок 2) – продовжити. 

"ЗА" – 13; «ПРОТИ» - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 7; інші не голосували. Рішення 

не прийнято. 

п.4 ФОП Афанасьєв О.В. (вул. Острозького, 38 блок 5) – продовжити 

"ЗА" – 14; «ПРОТИ» - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 6; інші не голосували. Рішення 

не прийнято. 

п.5 ФОП Стаднік Л.В. (вул. Попова, 65 блок 3) – відмовити 

"ЗА" – 9; «ПРОТИ» - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 13; інші не голосували. Рішення 

не прийнято. 

п.6 Рабчук Г.А. (вул. Острозького, 10 бокс 1/1) – продовжити 

"ЗА" – 10; «ПРОТИ» - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 13; інші не голосували. Рішення 

не прийнято. 

28. СЛУХАЛИ: Про надання дозволів на виготовлення технічної документації із 

землеустрою щодо поділу земельних ділянок.  

ДОПОВІДАЛА: Тарасюк В.Я. – завідувач відділу з питань регулювання земельних відносин 

виконавчого комітету міської ради. 

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення "Про надання дозволів на виготовлення технічної 

документації із землеустрою щодо поділу земельних ділянок". 

ГОЛОСУВАЛИ:   

п.1 виконавчий комітет Старокостянтинівської міської ради (вул. Зарічна, 13) – надати 

"ЗА" – 23; «ПРОТИ» - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 0; інші не голосували. 

п.2 виконавчий комітет Старокостянтинівської міської ради (вул. Сосюри, 7) – надати 

"ЗА" – 23; «ПРОТИ» - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 0; інші не голосували. 
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29. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення 5 сесії міської ради від 15.04.2016 року № 24.  

ДОПОВІДАЛА: Камінська В.К. - заступник міського голови, начальник фінансового 

управління виконавчого комітету міської ради. 

ВИРІШИЛИ: прийняти рішення "Про внесення змін до рішення 5 сесії міської ради від 

15.04.2016 року № 24". 

ГОЛОСУВАЛИ: "ЗА" – 22; «ПРОТИ» - 0; "УТРИМАЛОСЬ" – 0; інші не голосували.  

СТЕПАНИШИН О.Д. – секретар міської ради:   

Шановні депутати! Всі питання порядку денного 12-ї сесії міської ради розглянуті. На цьому 

пленарне засідання 12-ї сесії міської ради завершується. 12-у сесію міської ради 7 скликання 

оголошую закритою. (Звучить Гімн України). 

 

 

Міський голова                                                                            М. Мельничук 


